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1. Paraisten kaupungin sivistysosasto ja elinkeinopalvelut kilpailuttavat keväällä 
2025 kaikkien kunta-alueiden kuljetukset vuosiksi 2026–2028 + 
optiovuodeksi. Kuljetukset käsittävät koulukuljetukset ja sisäisen 
joukkoliikenteen. Hankintaa koskevat tilaisuudet järjestetään Korppoossa 
10.2. klo 17.00 Skärgårdshavets skolassa, Verkanintie 1 ja 13.2. klo 17.00 
Paraisten kaupungintalolla, Rantatie 28. Lisätietoja verkkosivulta: 
https://www.pargas.fi/fi/web/pargas/kaupungin-hankinnat  
 

2. Lautakunnan puheenjohtaja informoi 3G-verkon tilanteesta ja Traficomin 
työskentelystä teleoperaattoreiden kanssa. Traficom kannustaa ilmoittamaan 
paikallisista kuuluvuusongelmista, jos matkapuhelinverkko ei toimi, suoraan 
omalle teleoperaattorille (DNA, TeliaSonera, Elisa). Lisätietoja verkkosivulta: 
https://www.traficom.fi/fi/ajankohtaista/traficom-selvittaa-3g-verkon-
alasajon-vaikutuksia-ja-paikallisia-kuuluvuusongelmia  
 

3. Saaristoasiain neuvottelukunta, SANK, Saaristo-ohjelman jalkauttaminen; 
alueellinen tilaisuus Paraisten kaupungintalolla 26.3. klo 9.00–11.30 

 
4. Biosfäärialueen talvitapaaminen pidetään 28.2.2025 Hotell Kasnäsissä. 

Lähtölaukaus Saaristomeren vuosi -teemavuoteen. Ilmoittautuminen 
viimeistään 18.2. 
 

5. Nauvon ambulanssiin on mahdollisesti tulossa muutoksia. Muun muassa 
henkilökunnan vaihto tapahtuisi Nauvon sijaan Paraisilla, mikä voi johtaa 
siihen, että ambulanssi on poissa saaristosta tuntikausia.  
Nauvon ambulanssilla on ollut poikkeuslupa työskentelyyn 24 tunnin 
vuoroissa, ja lupa umpeutuu pian. On epäselvää, onko Varha hakenut tai 
aikooko se hakea uutta poikkeuslupaa.  
Keskusteltiin siitä, pitäisikö kaupungin/saaristolautakunnan lähettää Varhalle 
kirjelmä siitä, että poikkeuslupaa on haettava. 
 

6. Kaupunki organisoi parhaillaan uudelleen matkailu- ja saaristoyksiköitään. 
 

7. Kaupungin avustukset yksityisille tiekunnille on jäädytetty, koska asiaa 
koskevaa valitusta käsitellään hallinto-oikeudessa. Tästä aiheutuu 
taloudellisia ongelmia yksityisiä losseja ylläpitäville tiekunnille. Lautakunta 
pyytää teknistä päällikköä selvittämään, onko ennakkojen maksaminen 
mahdollista. 

 
Jakelu Tekninen päällikkö, hyvinvointi- ja vapaa-aikapäällikkö 
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